
 

Zápis ze zasedání zastupitelstva Obce Rasošky č. 30 ze dne 1. 6. 2021 

č.j.:  OUR/64/2021                                                                                                sp.zn. 101.2.1   A10 

 

Místo konání: Obecní úřad Rasošky  

 

Začátek jednání: 18:07 hod 

Konec jednání: 19:40 hod 

 

 

Přítomni: Oldřich Rezek, Miloš Exnar, Ing. Pavel Pouznar, , Ing. Věra Voslařová,  

                Ing. Bc. Luboš Rejl, Ing. Martina Krystová. 

               

Omluveni: Vladimír Fišar – přišel v 18:24 hod 

 

Pořad jednání: 

1. Počet přítomných: 6 - zastupitelstvo je usnášeníschopné  

2. Zapisovatel: Marie Kučerová 

   Ověřovatelé: Ing. Pavel Pouznar, Ing. Věra Voslařová 

 

3. Program: 

 

1. Schválení programu zasedání 

2. Zvolení zapisovatele a ověřovatelů zápisu ze zasedání 

3. Kontrola usnesení  

4. Spádovost MŠ – obec Vlkov a obec Nový Ples 

5. ZŠ a MŠ doplňková činnost 

6. Povolení čerpání invest.fondu škole 

7. Rozpočtové opatření č. 5/21 

8. Různé – diskuze 

 

 

1. Schválení programu. Starosta obce zahájil zasedání, uvítal přítomné, zhodnotil, že je přítomno šest 

zastupitelů, zastupitelstvo je usnášeníschopné. Přednesl návrh programu jednání a ten byl schválen. 

2. Volba zapisovatele a ověřovatelů. Zapisovatelkou byla navržena Marie Kučerová, jako 

ověřovatelé Ing. Pavel Pouznar a Ing. Věra Voslařová. Schváleno.  

3. Kontrola usnesení. Zadané úkoly nebyly.  

4. Spádovost MŠ Rasošky. Starosta obce předložil návrh dohody o spádovosti mateřské školky s obcí 

Vlkov a s obcí Nový Ples. Obě dohody byly schváleny.   

5. Doplňková činnost ZŠ a MŠ Rasošky. Starosta obce informoval o pracovní schůzce zastupitelů 

s ředitelkou Ing. Monikou Zmítkovou o příspěvku obce na svačiny žáků základní školy. Propočtem 

je to přibližně 11 -12 Kč na svačinu a žáka, měsíčně pak přibližně 8.400 Kč. Základní školu 

v Rasoškách navštěvují převážně děti z Rasošek. Ing. Pavel Pouznar k tomu dodal, že se jedná o 

příspěvek pro školní rok 2021-2022. O příspěvku obce na svačiny žáků by se rozhodovalo pro 

každý jednotlivý školní rok. Starosta obce přednesl návrh usnesení: Obec Rasošky souhlasí 

s příspěvkem na svačiny žáků ZŠ a MŠ Rasošky. Schváleno. 

 



 

6. Povolení čerpání investičního fondu ZŠ a MŠ Rasošky. Ve škole budou o prázdninách probíhat 

investiční akce a v těchto dnech je těžké posoudit, kolik finančních prostředků se bude čerpat 

z investičního fondu. Proto se zastupitelé s ředitelkou školy dohodli o povolení čerpání celého 

investičního fondu k datu 30.9.2021. Pan Miroslav Slezák tlumočil přání Ing. Moniky Zmítkové, 

aby bylo dáno do zápisu, že se zastupitelé s ní dohodli, že na konci září proběhne schůzka 

k rozpočtu školy a pokud škola nevyjde, obec jí finance uvolní.  

   Čerpání investičního fondu ZŠ a MŠ Rasošky nejpozději k datu 30.9.2021 bylo schváleno.  

 
7. Rozpočtové opatření č. 5/21. V rozpočtovém opatření je odvod z investičního fondu ZŠ a MŠ 

Rasošky a výdej na úpravu topení v ZŠ a MŠ Rasošky ve stejné výši 310.000 Kč. Schváleno.  

 

8. Starosta obce informoval, že je hotové veřejné osvětlení v nové ulici za školou. Zbývá dodělat 

ozvučení ulice.  

 

9. Starosta obce informoval o dokončení opravy polní cesty „Jíláku“. Ještě chybí umístit dopravní 

značky Průjezd zakázán s dodatkovou tabulí pro cyklisty. Proběhla diskuze o tom, že bude těžké 

dodržování zákazu uhlídat. Starosta obce bude možná doporučení na řešení konzultovat s p. Kultem 

z Dopravního inspektorátu v Náchodě.  

 

10. Provoz veřejného osvětlení v obci. Starosta obce informoval o návrhu po dobu letních měsíců 

vypínat veřejné osvětlení v nočních hodinách, uspořilo by se tím přibližně 10.000 Kč. V 18:24 hod 

se dostavil zastupitel Vladimír Fišar. Po krátké diskuzi byl návrh na zkrácený režim veřejného 

osvětlení v 6., 7., a 8. měsíci zamítnut. 

 

11. Starosta obce informoval o letním kině. Kulturní výbor předložil návrh výběru filmů i s cenami.  

V diskuzi se hodnotila cena i možná nepřízeň počasí. V případě deště se není kam přemístit. 

Starosta obce přednesl návrh usnesení: Objednat letní kino dle ceníku. Neschváleno.  

 

12. Starosta obce poděkoval SDH Rasošky za provedení sběru starého železa a ZO Zahrádkářů 

Rasošky za přednášku o pěstování vinné révy.  

 

13. Diskuze: 

a) Pan Miroslav Slezák navázal na svůj minulý dotaz a informoval, že hlína z kupy na sáňkování 

stále ubývá. Kopec není k používání, svah je narušený a po dešti padá. Starosta obce slíbil, že se 

tam znovu podívá. Pokud se odvážela hlína, tak bez povolení. Tuto možnost měli pouze zahrádkáři 

pro zarovnání pronajatého pozemku. K diskuzi byl přizvaný předseda zahrádkářů pan Petr Pilař. 

Výsledkem je domluvená schůzka zúčastněných 3.6.2021 v 18:00 hodin.  

b) Ing. Věra Voslařová informovala o připravovaných akcí kulturním výborem a pozvala přítomné 

na 12.6.2021 na vyhlášení vítězů soutěže podzimní výzdoby. Dětský den je připraven na 20.6.2021 

s účastí Červeného kříže. Starosta obce připomněl, že se mají zúčastnit i ostatní organizace v obci. 

Další připravovaná akce je podzimní jednodenní výlet a 4.9.21 posvícenská zábava. Odpoledne by 

dvě hodiny hrála dechová hudba a večer hudba k tanci. Výběr dechovky se ještě rozhodne.  

c) Ing. Martina Krystová informovala o výsledku ankety „určení rozmístění aktivit – hřiště“.  

  Celkem bylo 45 dotazníků, z obdržených odpovědí vyplývá následující:  

  V parku u prodejny ze 43 odpovědí:  Dětské hřiště  79,1 %, workoutové hřiště 34,9 %,     

odpočinková zóna 34,9 %. 

  V prostoru za sportovním hřištěm vedle „Sport klubu“ ze 43 odpovědí:  Workoutové hřiště  51,2 

%, dětské hřiště 37,2 %. 

  U vodní nádrže „Zezule“ ze 39 odpovědí: Odpočinková zóna 53,8 %, nic 41%. 

d) Ing. Bc. Luboš Rejl za kontrolní výbor sdělil, že vyhodnocení dotazníků ze školy bude na 

programu příštího zastupitelstva. 

 

 

 

Další diskuze nebyla, starosta obce poděkoval přítomným za účast, popřál všem hezkou 

dovolenou a prázdniny. Příští zasedání zastupitelstva bude 7. 9. 2021 v 18:00 hodin, o konání 

pracovní schůzky se rozhodne.  

 



 

 
Usnesení č. 30 ze zasedání zastupitelstva obce Rasošky ze dne 1. 6. 2021 

 

 

I. Zastupitelstvo obce Rasošky schvaluje: 

 

1. Program jednání: 

        Pro – 6, proti – 0, zdržel se – 0. 

       

2. Zapisovatele i ověřovatelé: 

        Pro – 6, proti – 0, zdržel se – 0 

 

3. Dohoda o spádovosti MŠ Rasošky s obcí Vlkov: 

        Pro – 6, proti – 0, zdržel se – 0 

 

4. Dohoda o spádovosti MŠ Rasošky s obcí Nový Ples: 

        Pro – 6, proti – 0, zdržel se – 0 

 

5. Obec Rasošky souhlasí s příspěvkem na svačiny žákům v ZŠ a MŠ Rasošky: 

        Pro – 6, proti – 0, zdržel se – 0 

 

6. Čerpání investičního fondu ZŠ a MŠ Rasošky v celé jeho výši nejpozději k datu 30.9.2021: 

        Pro – 6, proti – 0, zdržel se – 0 

 

7. Rozpočtové opatření č. 5/2021: 

        Pro – 6, proti – 0, zdržel se – 0 

 

 

 

II. Zastupitelstvo obce Rasošky neschvaluje:  

1. Zkrácený režim veřejného osvětlení v měsících 6,7 a 8: 

        Pro – 2 Pouznar, Exnar, proti – 4, zdržel se – 1 Voslařová 

 

2. Objednat Letní kino dle ceníku: 

        Pro – 2 Krystová, Fišar, proti – 5, zdržel se – 0 

 

 

         

III. Zastupitelstvo ukládá: 

 

 

 

IV. Zastupitelstvo bere na vědomí: 

 

 

 

Starosta obce Rasošky:  Oldřich Rezek   ........................................... 

 

Ověřovatelé: Ing. Pavel Pouznar       ………................................ 

 

                      Ing. Věra Voslařová       ...........................................  

 

 

Zápis byl vyhotoven v obci Rasošky dne 2. 6. 2021                        

 



Marie Kučerová .............................. 


